
VARBERGS BOULEKLUBB                                          PROTOKOLL 
KULKNAPPEN                                                                Sammanträdesdatum                                                                                                                                                      
                                                                                           2024-02-05 
Styrelsen 

Tid:                                           17.00-18.30  

Plats:                                         Boulodromen 

Närvarande:                            Mats Peterson             ordförande 
                                                  Inger Nygren              sekreterare 
                                                  Jan-Olof Olsson          kassör 
                                                  Ann-Britt Carlsson 
                                                  Christer Sandberg 
                                                  Arne Dyberg 
                                                  Robert Bergström 
                                                 
Ej närvarande:                        Fredrik Brorsson 

§ 12  Öppnande                        Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

§ 13  Formalia                          Mats utsågs till mötesordförande och Inger till sekreterare. 

§ 14  Justering                          Till att jämte ordföranden justera protokollet utsågs Robert. 

§ 15  Dagordning                      Dagordningen godkändes. 

§ 16  Föregående protokoll      Föregående protokoll föredrogs och följdes upp.  

§ 17  Inkommet                        Christer Gunnarsson avsäger sig ansvaret han har under Strandcupen. 
                                                   Bokningsbekräftelse från Anticimex. (Köksvagnen) 
                                                   Besked från Skatteverket. (Resultat av årlig beskattning 2022 : 0 kr) 
                                                   Förfrågan från kommunen om sportlovsaktivitet. Vi anser att vi inte har  
                                                   möjlighet att anordna någon sådan. 
                                    
§ 18  Ekonomisk rapport        Jan-Olof gick igenom ekonomin. Han hade räknat med en förlust på  
                                                   ca 9000 kr i budgetförslaget för 2023. Det blev istället en vinst på 
                                                   8000 kr.  

§ 19  Övriga rapporter           Bo Karlberg meddelade att det är svårt att få tag på en ny köksvagn. Han  
                                                  föreslår renovering av den bakre gaveln på den gamla vagnen. 
                                                  Robban kollar om han kan hitta en bod på hjul och Christina H kollar 
                                                  om det finns någon att hyra. 
                                               
                                                  Lag-DM den 2-3mars: Vi föreslår att Boulodromens klubbar tar hand om  
                                                  köket. Mats tar upp frågan på Boulodromens nästa möte. 
                                                  DM i singel och skytte den 9 maj. Kulknappen tar hand om köket. 

§ 20 HSBF:s valberednings arbete 
                                                  Rapport från mötet Falkenberg. Det fattas en ledamot och en ordförande.  
                                                  Mats tar upp frågan med Alliansen. 
                                                  Mötet föreslog Tullbron, Furet och Onsala till nästa års valberedning. 



§ 21  Uppdatering av hemsidans texter 
                                                Christer gör vissa ändringar av inaktuell information. 

§ 22 Årsmötet                        Vi gick igenom verksamhetsberättelsen och verksamhetsplanen.. 
                                                Jan-Olof redogjorde för den planerade budgeten 2024. 
                                                Han beställer kaffe och frallor till mötet. 

§ 23  Årets Knapp                 Beslutet offentliggörs i årsmötesprotokollet. 

§ 24  Övriga frågor               Robban föreslår att vi sätter upp en lista i hallen inför SM där man skriver  
                                                vilka tävlingar man söker medspelare till. 

§ 25  Nästa möte                    Nästa möte kommer att hållas vid det konstituerande mötet tisdagen den 20 
                                                februari 2024. 
                                                 

                                                             
                                                                                        
  
                . 

Vid protokollet 

Inger Nygren 

Justeras 

Mats Peterson                                                        Robert Bergström


